
Zápis zX7,. Al2O24} zasedání zastup lstva obce konaného dne 14.11.ZO24

Účast zastupitelů: Aleš Drahokoupil, Petr Somr, Josef Loužil, Bc. Kristýna Jiráková, Eva

Urbanová

účast občanů:

Program:

t. Zahájení

2. Určení zapisovatele zápisu

3. Volba ověřovatelů zápisu

4. Schválení programu zasedání

5. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby

črz oistribuce a.s.

6. Firma DT Grant s.r.o.

7, Dotace z Pardubického kraje na rok 2025

8. Diskuse

9. Závér

Hlasování: 0-0-0 Pro - Proti - Zdržel se

adl} Zaháiení v ].8:00 hodin

ad2} Volba zapisovatele - Kristýna Jiráková

Zapisovatelka byla navržena a schválena. 5-0-0

ad3} Ověřovatelé - Josef Loužil, Petr Somr

Ověřovatelé byli navrženi a schváleni. 5-0-0

ad4} Program byl upraven přidáním bodu Firma DT Grant s.r.o., který nahradil bod č. 6, dále

Dotace z Pardubického kraje na rok 2g25, ktený nahradil bod č. 7 a ostatní body se posunuly.

Program zasedání byl poté schváJen. 5-0-0

ads} Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby

Čez oistribuce a.s. Jedná se o zřízení věcného břemene na zařízení distribuční soustavy, kdy

se bude budovat nové pozemní kabelové vedenívčetně umístění nouých lamp v prostotu mezi

domem rodiny Trojanových až Neumanorných.

Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili, 5-0-0

ad6) V týdnu proběhla v obci beseda s firmou DT Grant s.r.o. zabývající se zprostředkováním

dotací na zateplení, FVE atd. Firma spolupracuje např. i s Městem Přelouč. Byla nabídnuta

možnost získání dotace na montáž FVE na obecní budovu, sloužící poté k napájené veřejného
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osvětlení obce, případně i hostince. V rámci dotace by byla i jedna baterie,.druhou by obec
Přikoupila. MoŽnost projednat i pro Benešovice, kde by mohla proběhnout montáž na střeše
zastávky nebo ve formě střechy na kontejnery. Podat žádost je potřeba do konce roku,
samotná realizace do tří let.

zámér oslovit firmu na zpracování projektu pro naši obec byl schválen. 5-0-o

ad7} VyuŽití dotace z Pardubického kraje na opravu zastávky v Benešovicích nebo na opravu
mostku na Štrampouch pro příští rok.

Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili. 5-0-0

ad8} Diskuse

V diskusi se řeŠila možnost domluvení kapely na večer v den Mikutášské akce.

ad16} Závér

Starosta Boděkoval za účast a náměty a zasedánív 18:30 hod ukončil

7a Jiráková Starosta: es hokoupil

ověřovatel: petr somr

Vyvěšeno 22 11, 202t

Ověřovatel: Josef Loužil

Sejmuto

oúg rq
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